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1. ZPRÁVA O PLNĚNÍ USNESENÍ Z POSLEDNÍHO KONGRESU 
Kongres 2005 se konal 11.2.2005. 
VV vypracuje rozpočet na základě návrhů a némětu účastníků VH 
ČLU. Rozpočet na rok 2005 zpracován. 
 VV ČLU (Puldová, Nešpor, Fuka) se sešel v novém složení 
24.2.2006 na své první schůzi, ve svém tříletém volebním 
období(2005 – 2007). 
RK ČLU záznam ze schůze VV nezaznamenal. 
 
 
 

2.  ZPRÁVA O SPORTOVNÍ A TĚLOVÝCHOVNÉ ČINNOSTI A 
NEJVÝZNAMĚJŠÍ SPORTOVNÍ VÝSLEDKY DOSAŽENÉ 
VLASTNÍMI SPORTOVCI V UPLYNULÉM OBDOBÍ 

JARO 05 
DOPLNÍ SVAZY DO 23.2.2006 

• Účast českých hráčů a hráček na mezinárodním turnaji 
Berlín Open 2005.  

• ČŽL otevřel Národní ženskou lakrosovou ligu a 
juniorskou ligu. 

• ČSML zahájil nový systém soutěží. Převažuje boxlakros.  
• MS 2005 v interkros v Praze. Pořadatelé ČSI. Malá účast 

zemí. Muži i ženy obhájili tituly mistrů a mistryň 
světa. 

 
 LÉTO 05 

• Prague Cup 2005 v Praze. Seniorská reprezentace ČZL 1. 
místo, Juniorská reprezentace ČZL 5. místo. Mužský 
lakros minimální zastoupení. 

• MS 2005 v USA. 8 místo z 10 účastníků. 
• ME 2005 v boxlakrosu k velké lítosti všech organizátorů 

a českých hráčů zrušeno. Nezájem účastníků.  
 

   PODZIM 05 
• ČSI začíná organizovat své podzimní a zimní ligy 

turnaje v několika kategoriích. 
• ČSML pokračuje boxlakrosová sezóna. 
• ČŽL týmy svazu organizují turnaje.  

 
 
 

3. ZPRÁVA O ÚČASTI A PRÁCI ZÁSTUPCŮ svazů VE VYŠŠÍCH 
SPORTOVNÍCH SLOŽKÁCH 



 
Seznam funkcionářů České lakrosová unie: 
 
Výkonný výbor  
Fuka Bohdan /ČŽL-prezident/ ČSML 
Nešpor Martin/ČSI-člen VV/ 
Puldová Petra /ČŽL-člen VV/ 
Baráková Simona /ČŽL-člen VV – zástup 4 měsíce/  
Kontrolní komise 
Došlý Pavel /ČSML-předseda/ 
Chybiorzová Klára /ČŽL – člen RK/ 
TOMÁŠ Janda /ČSI – člen RK/ 
Komise pro „Coach team“ 
Hardtová Silvia Sára/koordinátor/ 
Komise pro „LaxInfo“ 
Tahal Petr/koordinátor/ 
Generální sekretář ČLU 
Silvia Sára Hardtová 
Od 1.1 2006 Jiří Hardt 
Účetní záležitosti stále Silvia Sára Hardtová 
 
 
 

 
 
Účast zvolených členů VV a zástupců jednotlivých týmů 
na schůzích VV: 
 24.2. 23.3. 28.4. 30.5. 12.9. 5.10. 4.11. 16.12 
S.Hardtová sekretář 
J.Hardt  

+ + + + + + + + 

B.Fuka –prezident  
ČLU 

+ + + + + + O + 

P.Puldová – člen VV + + + + + O* O* O* 
M.Nešpor – člen VV + + + + + + + + 
S.Baráková –člen VV 
(z)  

n n n n n + + + 

P.Došlý – RK  - - - - - - - - 
K.Chybiorzová  - RK + 0 0 - + + + + 
T.Janda – RK - - - - - - - - 
+přítomen,O-omluven,O*-dlouhodobý pobyt v zahraničí 
Hosté, kteří se účastnili některých schůzí: 
 V.Vávra,  
 
Hodnocení:   práce VV – VV byl schopen se sejít prakticky 

kdykoliv, pokud to situace vyžadovala. Úzká a 
častá spolupráce sekretáře s jedním členem VV 
byla velice důležitá (P.Puldová) Často řešeny 
neodkladné záležitosti týkající se unie. I 
nadále bude nutné, aby měl sekretář možnost 
řešit urgentní věci přímo s členem VV. Problém 
s podpisy na dokumenty a plnou moc při jednání s 
úřady, dle Stanov musí jednat za svaz sekretář + 
1 člen VV. 

 Konference clu@lacrosse.cz se ukázala velice 

mailto:clu@lacrosse.cz�


 prospěšná ke zlepšení vzájemné komunikace. 
 I když ne vždy na zprávy na této konferenci včas 

reagovali, sekretář musel věci často řešit 
telefonickou domluvou.    
Na prvním místě pro VV setrvává projekt týkající 
se popularizace a reklamy lakrosu „LaxInfo“. 
Projekt „Coach team 2005“, kde se předpokládala 
úzká spolupráce trenérů lakrosu a zapojeni 
nových trenérů, s tímto projektem souviselo 
např. vytvoření systému výchovy lakrosové 
mládeže, metodika všech druhů lakrosu, 
organizace kurzů, lakrosových campů atd. Projket 
VV odložil, vzhledem k tomu, že původní koncept 
CT předložený S.Hardtovou VV zavrhl. CT z velké 
části ztroskotal na nezájmu lakrosových hráčů a 
hráček, kteří se rozhodly pro lakros mnohé 
udělat, ale úkoly, které byly stanoveny 
nesplnily. Myšlenka CT se částečně udržela 
v ČŽL, kde byly hráčky vstřícnější a VV akce CT 
podporoval i finančně. V mužském lakrosu malý 
nebo žádný zájem. 
Dalším projekt roku 2005 podpora dětských lig 
trval, na základě předložení žádosti o příspěvek 
byl svazům částečně nebo v plné výši vyplacen 
příspěvek. 
VV pro nezájem členů komise projektu „Hřiště pro 
lakros“ tento původní záměr zrušil. 
VV navázal na myšlenku vzniku nových týmů (CT) a 
vlastním pokynem začal materiálně podporovat 
nové týmy do 15 let věku hráčů – Podpora nových 
dětských týmů.  
 
 Práce projektových komisí - viz zprávy 
jednotlivých komisí za období jejich činnosti. 

 
Doporučení: Pravidelná účast a kontrola VV RK.  
 
 
4. ZPRÁVA O SPOLUPRÁCI S JINÝMI SUBJEKTY (ORGÁNY         
STÁTNÍ SPRÁVY, JINÝMI SPORTOVNÍMI ORGANIZACEMI, 
ŠKOLAMI) 
 

• spolupráce svazů České lakrossové unie je na různé 
úrovni. Každý svaz má k pozici ČLU jiný přístup. 
Česká lakrosová unie by měla vyjasnit svou pozici 
vůči svazům. A to ve smyslu např. projektů (náborové 
akce, společné publikace, atd.) Svazy by měly jasně 
určit co přesně od unie očekávají. 



• ČLU se snaží aktivně zapojit do dění v ČSTV. Sekretář 
pravidelně dochází na porady sekretářů na ČSTV a 
spolupracuje s orgány ČSTV.  

 
 

5. ÚDAJE O HOSPODAŘENÍ 
   Finanční   zpráva   České  lakrosové  unie za  období  od  1.1.2005  do  31.12.2005  
 
Předložena na VH  2006 

 
6. ÚDAJE O INVESTIČNÍCH AKCÍCH 

0 
 
 
 

7. ÚDAJE O KONTROLÁCH, KTERÉ VE SPORTOVNÍ ORGANIZACI 
PROBĚHLY 

Kontrola PSSZ provedena dne 20.2.2006 (údaje za rok 
2005). Proběhla bez závad. 

 
 

8. ÚDAJE O SUBJEKTECH, KTERÉ POSKYLY SPORTOVNÍ 
ORGANIZACI dary A JEJICH VYUŽITÍ 

0 
 

9. ÚDAJE O ČERPÁNÍ PROSTŘEDKŮ Z VEŘEJNÝCH ROZPOČTŮ, 
DOTACÍ A PŘÍSPĚVKŮ 

ČSTV v roce 2004 poskytlo ČLU příspěvek (provozní 
dotaci) ve výši 1 012 000,-Kč. 

……………. 
Viz. finanční zpráva 


	Finanční   zpráva   České  lakrosové  unie za  období  od  1.1.2005  do  31.12.2005

